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INTERPELACJA 
Dotyczy: informacji nt. klimatyzacji w pojazdach MPK oraz dSIP 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Zwracam się z prośbą o możliwość informowania mieszkańców w papierowych rozkładach jazdy oraz na 
tablicach Dynamicznego Systemu Informacji Pasażerskiej o tym, które kursy linii tramwajowych (gdzie,  
w przeciwieństwie do autobusów nie wszystkie składy są wyposażone w system klimatyzacji) są obsługiwane 
klimatyzowanymi pojazdami. 

Podróże w wypełnionych tramwajach, przy wielostopniowych upałach, których coraz częściej doświadczamy 
w naszym kraju (a które szczególnie były dotkliwe także tego lata), a dodatkowo bez działającej klimatyzacji, 
mogą stanowić zagrożenie dla mieszkańców, zwłaszcza osób starszych, których w Łodzi mamy szczególnie 
dużo. Informacja podana w rozkładzie oraz na dynamicznej tablicy przystankowej o tym, który kurs jest 
obsługiwany pojazdem klimatyzowanym będzie dużym ułatwieniem przy planowaniu podróży dla osób 
szczególnie wrażliwych na wysokie temperatury. 

Warto zauważyć, że taki informacje już teraz prezentowane są w aplikacjach jak MyBus, stąd rozszerzenie ich 
na tablice SIP oraz rozkłady jazdy będzie ukłonem w stronę pasażerów MPK.  

Czy API rozkładu jazdy na żywo i lokalizacji pojazdów MPK będzie udostępnione innym podmiotom, takim 
jak Google Maps, JakDojadę czy Time4Bus? Inne miasta publicznie udostępniają API – dlaczego nie jest tak 
w przypadku Łodzi?  

Dodatkowo, proszę o informację jakie są przyczyny rozległej awarii systemu SIP we wrześniu – szczególnie 
na północy miasta szereg tablic nie działa, utrudniając mieszkańcom korzystanie z lokalnego transportu 
zbiorowego. Dlaczego awaria ta nie została jeszcze usunięta? Jaki jest przewidywany termin przywrócenia 
pełnej funkcjonalności tablic SIP?  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




